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Jaarverslag secretaris afdeling Transijssel over het jaar 2023 
 
Ledenaantal: Transijssel heeft eind 2023 een ledenaantal van 251. 
Dit betekent een lichte stijging t.o.v. eind 2022. Toen 247 leden. 
Eind 2023 kwam er 1 club bij en zegden 2 clubs hun lidmaatschap op. 
Het merendeel van de aanwas bestond uit niet-clubleden, de persoonlijk leden. 
Transijssel telt nu 6 clubs. 
 
Management leden:  
Diana Bokje en Pierre Pinkse zijn aangesteld om de clubleden en de persoonlijke 
leden extra te ondersteunen in hun wensen en vragen.  
 
Bestuur: in 2023 bestond het bestuur uit: 
              Hein Hendrikx, voorzitter 
              Ed Koekkoek, penningmeester en webmaster 
              Fred Bervoets, lid, aandacht communicatie 
              De secretarisfunctie werd door Hein Hendrikx en Fred Bervoets gezamenlijk 
              Ingevuld. 
In de loop van 2023 legde Fred Bervoets zijn functie als bestuurslid neer wegens  
een overvolle agenda. Eind 2023 gaf Jan Joxhorst aan dat hij tot het bestuur wilde 
toetreden. In een buitengewone afdelingsvergadering die gepland staat voor  
9-1-2024 zal het bestuur Jan voordragen als secretaris. 
De verwachting is dat de AAV-akkoord gaat. Het bestuur is dan gelukkig weer 
voltallig: 
Verwachte bestuurssamenstelling per 9-1-2024 
Hein Hendrikx, voorzitter 
Jan Joxhorst, secretaris 
Ed Koekkoek, penningmeester, webmaster 
 
Bestuursvergaderingen:  
In 2023 waren er 7 fysieke vergaderingen. Twee keer in een v.d Valk hotel en vijf 
keer bij een bestuurslid thuis. Ook was er overleg per mail, telefonisch of via zoom. 
 
Financiën: 
Ik verwijs naar het financieel overzicht van de penningmeester. Transijssel is een 
afdeling van de Fotobond. De leden betalen hiervoor contributie. 
Een gedeelte van deze contributiegelden wordt door de Fotobond weer aan 
Transijssel teruggestort. In 2023 is deze contributie verhoogd. Je vindt deze 
contributiegelden terug als “bijdrage Fotobond”. 
 
Aktiviteiten 2023: 
 
-statuten:  
In 2023 was het plan om de statuten nog eens door een notaris te laten bekijken en 
de noodzakelijke veranderingen door te voeren en in overeenstemming te brengen 
met de WBTR. Hiertoe is in eerste instantie overleg geweest met  
 



   
 
 
de “WBTR-commissie” van de Fotobond. We hebben de statuten beoordeeld volgens 
de adviezen van de commissie. Het bleek niet strikt nodig de statuten in 2023 aan te 
passen. Gezien de krapte in het bestuur werd besloten dit uit te stellen. 
 
-Nieuwsbrieven: 
in 2023 werden er 5 nieuwsbrieven verstuurd. Deze werden verzorgd door  
Fred Bervoets en na zijn vertrek door Ed Koekkoek. De redactie werd door het 
bestuur gezamenlijk gedaan.  
 
-Fotonationaal:  
Eind april werd de selectie voor Fotonationaal gehouden.  
Er waren 23 inzendingen. De jurering werd gedaan door Theo Bijker. 
Wegens het (licht) toegenomen ledenaantal konden nu 8 series worden 
geselecteerd. In voorgaande jaren mocht Transijssel slechts 7 series insturen.  
De gehele selectieprocedure verliep via zoom. De uitverkoren series werden  
op de website gepubliceerd. 
 
-Mentoraat:  
In het Kunstcircuits te Deventer is op 9 oktober het afdelingsmentoraat gestart. 
Deze keer is het onderwerp “series maken”. Het mentoraat wordt gegeven door 
Diana Bokje. Het mentoraat bestaat uit 5 bijeenkomsten met tussentijdse 
opdrachten. 
Het deelnemersaantal telt het maximum van negen. Een gedeelte van de 
bijeenkomsten is geagendeerd in 2024 en ook voor 2024 begroot. 
 
-Foto van de maand: 
2023 was het eerste jaar zonder “foto van de maand”. Bij de ALV in maart 2023, 
waarin we terugkeken naar 2022 werd besloten dit definitief te stoppen.  
De reden was dat er onvoldoende inzendingen waren en vaak van dezelfde mensen. 
De 5-koppige jury uit de beginperiode was inmiddels geslonken naar 3 en soms zelfs 
naar 2 leden. Alhoewel menigeen het stoppen betreurde, was de fut er blijkbaar toch 
uit. Mogelijk gaan we het in de toekomst op een andere wijze weer oppakken. 
 
-Genregroepen: 
De genregroep natuur en landschap is nog steeds actief.  De groep bestaat 
momenteel uit 4 leden. Gezien de onderlinge afstand worden de foto’s maandelijks  
op een vaste avond via Google-Meet getoond en uitvoerig besproken. 
Het enthousiasme is groot. Mede omdat in een klein groep iedereen aan het 
woord komt en er dieper op de foto’s kan worden ingegaan. 
Het bestuur wil blijven streven om meer genregroepen op te richten. 
 
-Fotofestival aan de IJssel 
Het bestuur van Transijssel is sinds september met een team bezig om  
In oktober 2024 Fotofestival 2 te organiseren. Het 1e Fotofestival 
vond plaats in 2022 in de Gasfabriek te Deventer en was een groot succes. 
Velen vroegen het Festival te herhalen. Dat willen nu, in 2024, gaan doen. 
Omdat het niet binnen onze reguliere begroting en taken past is belangrijke 
aanvullende financiën nodig. En ook oprichting van een projectteam. 



   
In september 2023 hebben we deelgenomen aan speeddate-sessies in het 
kunstcircuit te Deventer. Het Cultuurfonds, de gemeente Deventer en de stichting 
Wesselings van Breemen waren zeer positief over het conceptplan. 
In verband met de subsidieaanvraag, contracteren van fotografen en benoemen van 
een nieuwe secretaris bereiden we nu op korte termijn een buitengewone 
afdelingsvergadering voor. Wegens drukte en de “vier-weken-termijn” uit de statuten 
zitten we te krap in de tijd voor een gewone afdelingsvergadering. Deze stellen we uit 
naar maart 2024. We kunnen dan ook meer verslag doen over de vorderingen. 
 
Hein Hendrikx, voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 


